
 

SA 0052/IV/11         

Protokół nr IV/11 
z sesji Rady Gminy w Goleszowie 

odbytej w sali sesyjnej Urzędu Gminy w Goleszowie 

w dniu 26 stycznia 2011 r. 
 

 

Obecni: 

- 15 radnych według załączonej listy obecności, 

- sołtysi według załączonej listy obecności, 

- Wójt Gminy Krzysztof Glajcar, Skarbnik Gminy Beata Kubaczka, Zastępca Skarbnika         

            Barbara Korzeniewska, Sekretarz Gminy Bogusława Podżorska,            

- pracownicy Urzędu Gminy, 

- Radny powiatowy:  Jerzy Sikora, Jarosław Bodak, 

- delegat do Rady Powiatowej Śląskiej Izby Rolniczej Bogusław Michalik  

- Przewodniczący Zarządu Gminnej Spółki Wodnej w Goleszowie Czesław Luboń, 

- Dziennikarz Głosu Ziemi Cieszyńskiej Katarzyna Lindert- Kuligowska, 

 

Listy obecności radnych, sołtysów oraz zaproszonych gości stanowią  załączniki nr 1,  2 i 3  

do nin. protokołu.  

 

Ad.1. Otwarcie IV sesji, przywitanie radnych, wójta  oraz zaproszonych gości.  

Przewodniczący Rady Gminy Dariusz Orawiec o godzinie 1500 otworzył sesję Rady 

Gminy, przywitał radnych, wójta, zaproszonych gości, sołtysów oraz pracowników Urzędu 

Gminy. 

 

Ad.2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

Przewodniczący Rady Gminy Dariusz Orawiec oświadczył, że zgodnie z listą obecności 

w posiedzeniu uczestniczy 15 radnych, co pozawala na podejmowanie prawomocnych 

decyzji. 
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Ad.3. Przedstawienie porządku obrad. 

Przewodniczący Rady Dariusz Orawiec przypomniał, że porządek obrad dzisiejszej sesji 

został wcześniej dostarczony radnym, i przedstawia się następująco: 

 

1.      Otwarcie IV sesji Rady Gminy w Goleszowie, przywitanie radnych i zaproszonych gości.  

2.      Stwierdzenie prawomocności obrad.  

3.      Przedstawienie porządku obrad.  

4.      Przyjęcie protokołu z III sesji Rady Gminy.  

5.      Informacja Fundacji Zdrowia Śląska Cieszyńskiego z działalności Szpitala Śląskiego oraz 

plany na rok 2011.  

6.      Wystąpienia gości.  

7.      Informacja Ośrodka Doradztwa Rolniczego, Śląskiej Izby Rolniczej i Spółki Wodnej 

o pracach w 2010 r.  

8.      Wnioski i opinie z prac komisji Rady Gminy oraz zapytania.  

9.      Interpelacje i zapytania.  

10.  Podjęcie uchwał w sprawie:  

10.1.        powierzenia Gminie Bielsko-Biała realizacji zadania z zakresu Gminnego 

Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych Gminy 

Goleszów,  

10.2.        zmiany uchwały Rady nr XXIX/270/05 z dnia 29 marca 2005 roku,  

10.3.        Gminnego Zespołu Interdyscyplinarnego,  

10.4.        zmiany uchwały Rady nr IV/29/07 z dnia 31 stycznia 2007 roku.  

11.  Udzielenie odpowiedzi na zapytania i interpelacje.  

12.  Informacje Przewodniczącego Rady Gminy i Wójta Gminy.  

13.  Wolne wnioski.  

14.  Informacje i komunikaty.  

15.  Zakończenie IV sesji Rady Gminy w Goleszowie.  

 

Przewodniczący Rady Dariusz Orawiec zawnioskował o zmianę porządku obrad, 

a mianowicie o dodanie jednego punktu obrad: Informacja n/t zagospodarowania 

przestrzennego. 

Przewodniczący Rady zwrócił się z zapytaniem czy ktoś spośród radnych chciałby wystąpić 

z wnioskiem o dokonanie zmian w wyżej wymienionym porządku obrad.  

Nikt z radnych nie zawnioskował o zmianę porządku obrad.  
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Porządek obrad wraz ze zmianą został poddany pod głosowanie, w którym udział brało 15 

radnych. 

Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie, tj. 15 głosami „za” i przedstawia się 

następująco: 

1. Otwarcie IV sesji Rady Gminy w Goleszowie, przywitanie radnych i zaproszonych 

gości.  

2. Stwierdzenie prawomocności obrad.  

3. Przedstawienie porządku obrad.  

4. Przyjęcie protokołu z III sesji Rady Gminy.  

5. Informacja Fundacji Zdrowia Śląska Cieszyńskiego z działalności Szpitala Śląskiego 

oraz plany na rok 2011.  

6. Wystąpienia gości.  

7. Informacja Ośrodka Doradztwa Rolniczego, Śląskiej Izby Rolniczej i Spółki Wodnej 

o pracach w 2010 r.  

8. Informacja n/t zagospodarowania przestrzennego. 

9. Wnioski i opinie z prac komisji Rady Gminy oraz zapytania.  

10. Interpelacje i zapytania.  

11. Podjęcie uchwał w sprawie:  

11.1. powierzenia Gminie Bielsko-Biała realizacji zadania z zakresu  

Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych Gminy Goleszów,  

11.2. zmiany uchwały Rady nr XXIX/270/05 z dnia 29 marca 2005 roku,  

11.3. Gminnego Zespołu Interdyscyplinarnego,  

11.4. zmiany uchwały Rady nr IV/29/07 z dnia 31 stycznia 2007 roku.  

12. Udzielenie odpowiedzi na zapytania i interpelacje.  

13. Informacje Przewodniczącego Rady Gminy i Wójta Gminy.  

14. Wolne wnioski.  

15. Informacje i komunikaty.  

16. Zakończenie IV sesji Rady Gminy w Goleszowie.  
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Ad.4. Przyjęcie protokołu z III sesji Rady Gminy. 

Protokół z trzeciej sesji Rady Gminy był wyłożony do wglądu w biurze Rady. Nikt z radnych 

nie wniósł uwag do przedstawionego protokołu. Protokół nr III/10 z dnia 29 grudnia 2010 r. 

został przyjęty jednogłośnie, tj. 15 głosami „za”. 

 

Ad.5. Informacja Fundacji Zdrowia Śląska Cieszyńskiego z działalności Szpitala 

Śląskiego oraz plany na rok 2011. 

Prezes Fundacji zdrowia Śląska Cieszyńskiego nie przybyła na sesję. W tym punkcie 

Przewodniczący Rady Dariusz Orawiec udzielił głosu skarbnikowi Gminy Beacie 

Kubaczka.  

Skarbnik Gminy Beata Kubaczka podziękowała Radzie Gminy za obdarzenie zaufaniem 

i powierzenie jej pełnienia funkcji skarbnika Gminy. Skarbnik Beata Kubaczka dodała, że 

będzie wykonywała swoją pracę rzetelnie i odpowiedzialnie.  

 

Ad.6. Wystąpienia gości. 

Radny powiatowy Jerzy Sikora poinformował, że sesja Powiatu odbędzie się 31 stycznia br. 

Pokrótce przedstawił budżet Powiatu na 2011 r.  

• dochody: 185 mln zł, 

• wydatki: 169 mln zł, 

• nadwyżka budżetowa: 16 mln zł (nadwyżka powstała z kredytu, który Powiat 

zaciągnął w listopadzie 2010 r. na potrzeby spłaty prac na drogach, które były 

wykonane  w ramach remontów finansowanych ze środków unijnych). 

Na remonty dróg i remonty kapitalne przeznaczone będzie 23 mln zł, 10 mln zł na 

wyposażenie szpitala – związane z przeniesieniem oddziału nr 2 szpitala Sióstr Elżbietanek, 

7  mln zł przeznaczone na dofinansowanie Powiatowej Straży Pożarnej, 17 mln na domy 

opieki społecznej (częściowe dofinansowanie państwa- prawie 10 mln zł, część ze składek 

mieszkańców domów opieki). W domach opieki społecznej w naszym powiecie przebywa 

około 500 osób.  

Radny Leszek Szlauer zapytał, czy w związku z przeniesieniem oddziału szpitala przewiduje 

się likwidację jego oddziałów; czy zostanie przeniesiony również oddział pulmonologiczny? 

Radny powiatowy Jerzy Sikora poinformował, że to co było zakwalifikowane do 

przeniesienia w projekcie w zeszłym roku– zostanie przeniesione.  

Sołtys Goleszowa Równi Grażyna Foltyn Skutek zapytała, czy wiadomo co planowane jest 

w dawnym sanatorium przeciwgruźliczym w Istebnej. 
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Radny powiatowy Jerzy Sikora odpowiedział, że sanatorium nie jest placówką powiatową.  

 

Ad.7. Informacja Ośrodka Doradztwa Rolniczego, Śląskiej Izby Rolniczej i Spółki 

Wodnej o pracach w 2010 r.   

Przewodniczący Rady Dariusz Orawiec poinformował, że przedstawiciel Ośrodka 

Doradztwa Rolniczego Krystian Kamieniorz jest nieobecny. Radni przed sesją otrzymali 

pisemną informację Ośrodka Doradztwa Rolniczego, która stanowi załącznik nr 4 do nin. 

protokołu. 

Kolejno przewodniczący Zarządu Gminnej Spółki Wodnej w Goleszowie Czesław Luboń 

przedstawił informacje z działalności Gminnej Spółki Wodnej w Goleszowie za 2010 rok, 

pisemna informacja stanowi załącznik nr 5 do nin. protokołu.  

Przewodniczący Czesław Luboń dodał, że od października 2010 roku na stronie internetowej 

Urzędu Gminy Goleszów umieszczone są informacje Gminnej Spółki Wodnej. 

Przewodniczący poruszył również temat dofinansowania Gminnej Spółki Wodnej przez 

Gminę. 

Delegat do Rady Powiatowej Śląskiej Izby Rolniczej Bogusław Michalik przedstawił 

sprawozdanie z działań Rady Powiatowej Śląskiej Izby Rolniczej za 2010 rok, sprawozdanie 

to stanowi załącznik nr 6 do nin. protokołu. 

Sołtys Dzięgielowa Werner Zając poprosił aby któraś z komisji Rady Gminy zajęła się 

sprawą Gminnej Spółki Wodnej. 

 

Ad.8. Informacja n/t zagospodarowania przestrzennego. 

Radni otrzymali pisemną informację: Ocena zmian w zagospodarowaniu przestrzennym na 

obszarze Gminy Goleszów, która stanowi załącznik nr 7 do nin. protokołu.  

Inspektor ds. planowania przestrzennego i budownictwa Iwona Bujok poinformowała, że 

na terenie Gminy Goleszów obowiązuje 21 miejscowych planów zagospodarowania 

przestrzennego; Gmina posiada w 100% pokrycie planami w różnych skalach. W analizie, 

którą radni otrzymali ujęto decyzje o warunkach zabudowy, które zostały wydane od 1999 

roku, decyzje o lokalizacji inwestycji celu publicznego. Przeanalizowane zostały również 

wszystkie wnioski (ok. 580) o zmianę miejscowych planów zagospodarowania 

przestrzennego, które wpłynęły od 1999 roku. Większość wniosków dotyczy zmiany 

przeznaczenia w planie terenów pod zabudowę mieszkaniową, usługową oraz mieszkaniowo- 

usługową. Z tej analizy wynika, że aktualnie obowiązuje studium z 1997 roku (z małą zmianą 

w 2003 r. dotyczącą sołectwa Puńców) jest już nieaktualne. Gmina przygotowuje się już do 

 



Protokół  nr IV/11 z sesji Rady Gminy odbytej w dniu 26 stycznia 2011 r.                                                        strona 6 

zmiany studium. Inspektor Iwona Bujok przekazała, że można składać wnioski 

z propozycjami terenów na cele usługowe, rzemiosła, handlu. Będą one rozpatrywane 

i uwzględniane przy tworzeniu nowego studium. 

 

Ad.9. Wnioski i opinie z prac komisji Rady Gminy oraz zapytania. 

Przewodnicząca Komisji Edukacji, Kultury, Sportu i Ochrony Zdrowia Ludwika Czyż 

poinformowała, że Komisja obradowała dwukrotnie: 17 i 24 stycznia br. Komisja zapoznała 

się z następującymi zagadnieniami: 

1. Wnioski pokontrolne z przeglądów budowlanych w 2010 r. 

2. Analiza działalności stowarzyszeń sportowych. 

3. Funkcjonowanie kompleksu boisk ORLIK – za ub. rok. 

4. Informacja o realizacji zadań współfinansowanych ze środków UE. w 2011 r. 

Informacje z pierwszych trzech punktów zostały przyjęte przez Komisje bez uwag.  

Odnośnie informacji o realizacji zadań współfinansowanych ze środków UE komisja zwróciła 

uwagę, że złożone zostały wnioski o dofinansowanie, które nie są uwzględnione w budżecie 

Gminy Goleszów na rok 2011. 

Komisja zaopiniowała również pozytywnie projekty uchwał w sprawie: 

1. powierzenia Gminie Bielsko- Biała realizacji zadania z zakresu Gminnego Programu 

Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych Gminy Goleszów. 

2. zmiany uchwały Rady nr XXIX/270/05 z dnia 29 marca 2005 roku. 

3. Gminnego Zespołu Interdyscyplinarnego.  

Po tej informacji przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję. Nikt w dyskusji nie zabrał  

jednak głosu.  

 

Kolejno przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego, Ochrony Środowiska 

i Rolnictwa Karol Lipowczan poinformował, że Komisja obradowała 18 stycznia br. 

Komisja przeanalizowała następujące zagadnienia: 

1. Analiza stanu i ilości dróg asfaltowych w poszczególnych sołectwach. 

2. Analiza stanu mostów, przepustów, rowów i chodników. 

3. Przyjęcie systemu remontów kapitalnych dróg. 

4. Informacja o współpracy Śląskiej Izby Rolniczej i Ośrodka Doradztwa                            

Rolniczego z gminą. 

Komisja postawiła następujące wnioski:  
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1. Komisja wnioskuje za pośrednictwem Spółki Wodnej o skierowanie wniosku do 

Wydziału Budownictwa przy Starostwie Powiatowym  o egzekwowanie procedur i 

prawa budowlanego związanego z odbiorem odtworzonej sieci melioracyjnej przy nowo 

powstałych budynkach. 

2. Komisja wnioskuje, aby Wójt Gminy wystąpił do Spółki Wodnej o odszkodowanie 

za wydanie błędnej decyzji,  w sprawie remontu ul. Kozakowickiej. 

3. Komisja wnioskuje, że przychyliła się do kontynuacji czteroletniego systemu 

kapitalnego remontu dróg, z pominięciem w tym roku sołectw: Goleszów Dolny, 

Goleszów Górny i Bażanowice i przejście do następnego cyklu, tj. remont kapitalny 

dróg w sołectwach: Godziszów, Kisielów i Kozakowice.  

Komisja udała się również na wizję lokalną do Cisownicy. Po wizji lokalnej 

w Cisownicy Komisja przedyskutowała problem budowy mostu na potoku Radoń 

w Cisownicy, na który przeznaczona jest w budżecie kwota 40 000 zł.  

Efektem dyskusji był następujący wniosek: 

4.  Komisja wnioskuje do Wójta Gminy o oszacowanie kosztów budowy mostu na 

potoku Radoń w Cisownicy w rejonie Pani Oreł, oraz ustalenie długości drogi 

w okolicy działek Pana Rusz  i oszacowanie kosztów wykorytowania i wykonania 

walcówki na tym odcinku drogi. 

Po tej informacji przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję.  

Sołtys Goleszowa Górnego Jan Poloczek zapytał o ilość dróg asfaltowych w Goleszowie 

Dolnym. Według podanych informacji w Goleszowie Dolnym wynika, że jest tylko 260 m 

nieasfaltowych dróg; sołtys dodał, że jest ich natomiast więcej. 

Kierownik referatu drogowego Jerzy Sikora odpowiedział, że wliczane są również drogi 

utwardzane emulsją. 

Sołtys Goleszowa Górnego Jan Poloczek poruszył również sprawę przesunięcia 

czteroletniego systemu kapitalnego remontu dróg. Poinformował, że cztery lata temu 

pieniądze przeznaczone na remonty kapitalne dróg wydane zostały na odnowienie elewacji 

budynku Gminnego Ośrodka Kultury. 

Kolejno przewodniczący Zarządu Gminnej Spółki Wodnej Czesław Luboń odniósł się do 

wypowiedzi radnego Karola Lipowczana w sprawie remontu drogi Kozakowickiej. 

Poinformował on, że prosi o spotkanie w węższym gronie, aby wyjaśnić kwestię 

niezaplanowanego przy remoncie drogi rowu przydrożnego.  
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Sołtys Goleszowa Równi zapytała, w jaki sposób będą prowadzone remonty bieżące dróg: 

będą je wykonywać obce firmy i będzie ogłoszony przetarg, czy będzie je wykonywać gminna 

służba drogowa. 

Przewodniczący Rady Dariusz Orawiec odpowiedział, że temat ten będzie rozpatrywany 

w przyszłym miesiącu. 

Wójt Gminy Krzysztof Glajcar odniósł się do wniosku Komisji Rozwoju Gospodarczego 

w sprawie czteroletniego systemu kapitalnego remontu dróg i pominięciem w tym roku 

sołectw: Goleszów Dolny, Goleszów Górny i Bażanowice. Wójt Gminy poinformował, że 

dzień po posiedzeniu Komisji Rozwoju Gospodarczego rozmawiał z przedsiębiorcą, który 

realizuje inwestycje budowy hali przemysłowej w Bażanowicach. Pierwsza z hal ma zostać 

oddana do użytku do 15 czerwca 2011 r. Już w maju zaczną się jednak działania 

z zagospodarowaniem hal i będzie się to odbywało drogą Folwarczną, która jest drogą 

gminną. Wójt Gminy zawnioskował, aby przesunąć podjecie decyzji w sprawie czteroletniego 

systemu kapitalnego remontu dróg  na miesiąc luty. 

Po wypowiedzi Wójta sołtys Goleszowa Równi Grażyna Foltyn- Skutek zaapelowała, aby 

przedsiębiorstwo remontujące drogę w Kozakowicach nie zapomniało o naprawie dróg, które 

zostały zniszczone w Goleszowie Równi podczas remontu drogi Kozakowickiej. 

Radny Artur Więcław odniósł się do trzeciego wniosku Komisji Rozwoju Gospodarczego –  

komisja wnioskuje do Wójta Gminy o oszacowanie kosztów budowy mostu na potoku Radoń 

w Cisownicy w rejonie Pani Oreł, oraz ustalenie długości drogi w okolicy działek Pana Rusz  

i oszacowanie kosztów wykorytowania i wykonania walcówki na tym odcinku drogi. 

Radny zawnioskował, aby dopisać zdanie: sprawdzić stan prawny istniejącego mostu 

i ewentualnie możliwości uregulowania stanu prawnego oraz stan techniczny. 

Przewodniczący Rady Dariusz Orawiec poddał pod głosowanie wniosek radnego Artura 

Więcława. W głosowaniu brało udział 15 radnych. 

„Za” przyjęciem wniosku głosowało: 12 radnych  

„Przeciw” podjęciu wniosku głosowało: 0 radnych 

„Wstrzymało się” od głosu: 3 radnych 

 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Janina Wantulok poinformowała, że Komisja 

obradowała w dniu 19 stycznia br. Komisja omówiła następujące tematy: 

1. Informacja o składanych wnioskach na zebraniach wiejskich w roku 2010. Wydanie 

opinii na temat rzetelności wykorzystania zgłaszanych postulatów przez 

społeczeństwo, w realizowanych budżetach Gminy. 
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2. Zapoznanie się z funkcjonowaniem organizacji pozarządowych na terenie Gminy, dla 

których przyznawane były w latach 2008-2010 środki finansowe z budżetu Gminy. 

3. Zapoznanie się z wnioskami i opiniami wydanymi przez Komisję Rewizyjną 

w poprzedniej kadencji Rady Gminy oraz sposobem ich realizacji. 

Komisja zapoznała się z wnioskami składanymi na zebraniach wiejskich w 2010 r. 

W otrzymanych materiałach znajdowała się informacja na temat wniosków z poszczególnych 

sołectw dotyczących dróg, które nie zostały jeszcze wykonane (informacja z dnia 20 sierpnia 

2010 r.). Kierownik Referatu drogowego Jerzy Sikora omówił szczegółowo jak zostały one 

zrealizowane.  

Kolejno inspektor ds. Kontroli Wewnętrznej Grażyna Porębska- Jochacy przedstawiła 

Komisji informacje o organizacjach pozarządowych.  

Na posiedzeniu Komisja sformułowała następujące wnioski: 

1. Komisja wnioskuje do Wójta Gminy o sprawdzenie zadań wykonanych pod względem 

technicznym i specyfikacji przy remoncie ul. Ogrodowej w Goleszowie. 

2. Komisja wnioskuje do Wójta Gminy o sprawdzenie wykonania inwestycji budowy 

placu zabaw przy Przedszkolu w Goleszowie. 

3. Komisja wnioskuje do Wójta Gminy o ustalenie harmonogramu wraz z przybliżonymi 

terminami realizacji zadań ujętych w budżecie Gminy na 2011 rok. 

Po tej informacji przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję. Nikt w dyskusji nie zabrał  

jednak głosu.  

Jako ostatni głos zabrał przewodniczący Komisji Finansów i Inwestycji Kazimierz 

Wisełka. Komisja omówiła następujące zagadnienia: 

1. Zapoznanie się z bieżącym stanem inwestycji oraz stopniem ich zaawansowania. 

2. Zapoznanie się z wielkością zadłużenia Gminy oraz dalszą strategią w zakresie utrzymania 

płynności finansowej.  

Komisja po zapoznaniu się z bieżącym stanem inwestycji oraz stopniem ich zaawansowania 

przedłożyła wnioski dla Wójta Gminy w sprawie przygotowania propozycji w zakresie zmian 

dotyczących wprowadzenia do realizacji niektórych inwestycji na terenie Gminy, a mianowicie: 

1. Czy można przesunąć w terminie rozpoczęcie budowy wodociągu w Goleszowie przy 

ul. Żniwnej wraz z ul. Dworską w Bażanowicach. 

2. Czy jest możliwe nierozpoczynanie inwestycji lub przesunięcie realizacji budowy wodociągu 

w rejonie ul. Radonowej w Goleszowie. 
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3. Czy jest możliwe przesunięcie w terminie rozpoczęcia inwestycji budowy wodociągu w 

Cisownicy koło Grycza. 

4. Czy jest możliwe zmniejszenie kosztów związanych z przebudową  powiatowej drogi 

Goleszów- Hermanice- Ustroń. 

5. Wystąpić z wnioskiem do Komisji Rozwoju Gospodarczego, Ochrony Środowiska i 

Rolnictwa o sprawdzenie kosztów wykonania inwestycji modernizacji kanalizacji deszczowej 

w rejonie ulicy Głównej w Lesznej Górnej. 

6. Komisja wnioskuje o niezrealizowanie zakupu sprzętu pożarniczego. 

7. Komisja wnioskuje o przesunięcie realizacji inwestycji zagospodarowania terenu wokół SP 

im. Pawła Stalmacha w Bażanowicach oraz inwestycji budowy boiska wielofunkcyjnego przy 

Szkole Podstawowej w Dzięgielowie. 

8. Wystąpić do Komisji Edukacji, Kultury, Sportu i Ochrony Zdrowia o przygotowanie 

propozycji w zakresie dokonania reorganizacji jednostek oświatowych. 

9. Komisja przyjmuje do wiadomości informacje Wójta Gminy w sprawie wprowadzenia 

strategii oszczędnościowej Gminy. 

10. Rozpoczęcie każdego zadania powinno być poprzedzone szczegółową analizą zdolności 

finansowej Gminy oraz wydaniem pozytywnej opinii Komisji Finansów i Inwestycji. 

11. Na najb1iższe posiedzenie Komisji Wójt Gminy przygotuje informacje na temat planowanych 

kosztów budowy kanalizacji w Goleszowie i Cisownicy. 

12. Prowadzenie dalszej polityki finansowej Gminy, z uwagi na stan jej zadłużenia musi 

towarzyszyć wielka odpowiedzialność i determinacja. 

13. Komisja wnioskuje o przygotowanie danych dotyczących wynajmu lokali przez Gminę, jakie 

są  koszty z wynajmu tych lokali oraz dalszej strategii w zakresie sprzedaży obiektów 

gminnych lub innego sposobu ich wykorzystania. 

14. Komisja wnioskuje aby zadania - remonty kapitalne dróg wykonać jako jeden wspólny 

przetarg z różnymi terminami wykonania. 

Przewodniczący Komisji Kazimierz Wisełka dodał, że są to sugestie ze strony Komisji, 

jakie rozwiązania ewentualnie można by przyjąć; to wszystko po to aby próbować naprawić 

brak wyobraźni. 

Po tej informacji przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję. Nikt w dyskusji nie zabrał  

jednak głosu.  

 
W tym momencie Przewodniczący Rady Dariusz Orawiec ogłosił 10 minutową przerwę. 
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Ad.10. Interpelacje i zapytania. 

Radny Karol Sojka złożył pisemną interpelację dotyczącą petycji mieszkańców Bażanowic 

dzielnicy „STRZELBIN” w sprawie budowy chodnika dla pieszych przy drodze powiatowej 

Cieszyn - Ustroń. Kopia interpelacji stanowi załącznik nr 8 do nin. protokołu. 

Kolejno radny Krzysztof Kohut złożył dwie pisemne interpelacje dotyczące budowy 

chodnika w Kozakowicach. Kopie interpelacji stanowią załącznik nr 9 i 10 do nin. protokołu. 

 

Ad.11. Podjęcie uchwał w sprawie: 

11.1. powierzenia Gminie Bielsko- Biała realizacji zadania z zakresu Gminnego 

Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych Gminy Goleszów 

Komisja Edukacji, Kultury, Sportu i Ochrony Zdrowia pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały, opinia ta stanowi załącznik nr 11 do nin. protokołu. 

Kierownik GOPS Krystyna Klimus poinformowała, że podjecie uchwały podyktowane jest 

realizacją zadania z Gminnego Programu, a dotyczącego osób doprowadzanych do Izby 

Wytrzeźwień. W związku ze zmianą przepisów Izba Wytrzeźwień w Bielsku Białej jako 

zakład budżetowy został przekształcony w Ośrodek Przeciwdziałania Problemom 

Alkoholowym – jednostkę budżetową. Biorąc powyższe pod uwagę, aby realizować zadania 

dotychczas wykonywane przez Izbę Wytrzeźwień zasadnym jest podjęcie niniejszej uchwały 

w celu sfinansowania zadań.  

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie projekt uchwały. W głosowaniu udział 

brało 15 radnych. 

Uchwała nr 1/2011 w sprawie powierzenia Gminie Bielsko- Biała realizacji zadania 

z zakresu Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych 

Gminy Goleszów została podjęta. 

„Za” przyjęciem uchwały głosowało: 15 radnych  

„Przeciw” podjęciu uchwały głosowało: 0 radnych 

„Wstrzymało się” od głosu: 0 radnych 

Uchwała ta stanowi załącznik nr 12 do nin. protokołu.  

 

11.2. zmiany uchwały Rady nr XXIX/270/05 z dnia 29 marca 2005 roku 

Komisja Edukacji, Kultury, Sportu i Ochrony Zdrowia pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały, opinia ta stanowi załącznik nr 13 do nin. protokołu. 
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Kierownik GOPS Krystyna Klimus poinformowała, że jednym z zadań Gminy 

wynikającym z ustawy o pomocy społecznej jest sprawienie pogrzebu. W 2005 roku została 

podjęta uchwała (nr XXIX/270/05 z dnia 29 marca 2005 roku) w tej sprawie. Zmiana w tej 

uchwale polega na dopisaniu w§1 pkt 8 o treści: kremację zwłok. 

Kierownik GOPS dodała, że koszt pogrzebu z kremacją jest obecnie tańszy niż tradycyjny 

pogrzeb. 

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie projekt uchwały. W głosowaniu udział 

brało 15 radnych. 

Uchwała nr 2/2011 w sprawie zmiany uchwały Rady nr XXIX/270/05 z dnia 29 marca 2005 

roku została podjęta. 

„Za” przyjęciem uchwały głosowało: 15 radnych  

„Przeciw” podjęciu uchwały głosowało: 0 radnych 

„Wstrzymało się” od głosu: 0 radnych 

Uchwała ta stanowi załącznik nr 14 do nin. protokołu.  

11.3. Gminnego Zespołu Interdyscyplinarnego 

Komisja Edukacji, Kultury, Sportu i Ochrony Zdrowia pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały, opinia ta stanowi załącznik nr 15 do nin. protokołu. 

Kierownik GOPS Krystyna Klimus poinformowała, że jest to uchwała związana z ustawą o 

przeciwdziałaniu przemocy. Zmiana do tej ustawy obowiązująca od 1 sierpnia 2010 r. mówi, 

że Rada Gminy zobowiązana jest przyjąć zasady i tryb powoływania Zespołu 

Interdyscyplinarnego do realizacji zadań przemocy na terenie Gminy. W ubiegłym roku we 

wrześniu Rada Gminy podjęła uchwałę o realizacji Gminnego Programu Przeciwdziałania 

Przemocy w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie. Kolejnym krokiem jest 

powołanie Zespołu Interdyscyplinarnego. 

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie projekt uchwały. W głosowaniu udział 

brało 15 radnych. 

Uchwała nr 3/2011 w sprawie Gminnego Zespołu Interdyscyplinarnego została podjęta. 

„Za” przyjęciem uchwały głosowało: 15 radnych  

„Przeciw” podjęciu uchwały głosowało: 0 radnych 

„Wstrzymało się” od głosu: 0 radnych 

Uchwała ta stanowi załącznik nr 16 do nin. protokołu.  
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11.4. zmiany uchwały Rady nr IV/29/07 z dnia 31 stycznia 2007 roku 

Sekretarz Gminy Bogusława Podżorska poinformowała: ustawy podatkowe stanowią, że 

Rada Gminy wyznacza inkasenta. W Bażanowicach inkasent Pan Jerzy Szalbot złożył 

rezygnację z pełnienia tej funkcji, stąd zachodzi konieczność wyboru nowego inkasenta. 

Sekretarz Gminy podała kandydaturę na nowego inkasenta – Regina Polok z Bażanowic. 

Przewodniczący Rady Dariusz Orawiec poinformował, że do Rady Gminy wpłynęło pismo 

Pani Reginy Polok. Wyraziła ona zgodę na kandydowanie. Pismo to stanowi załącznik nr 17 

do nin. protokołu. 

Wobec braku uwag przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

W głosowaniu udział brało 15 radnych. 

 

Uchwała nr 4/2011 w sprawie zmiany uchwały Rady nr IV/29/07 z dnia 31 stycznia 2007 

roku została podjęta. 

„Za” przyjęciem uchwały głosowało: 15 radnych  

„Przeciw” podjęciu uchwały głosowało: 0 radnych 

„Wstrzymało się” od głosu: 0 radnych 

Uchwała ta stanowi załącznik nr 18 do nin. protokołu.  

 

Ad.12. Udzielenie odpowiedzi na zapytania i interpelacje. 

Wójt Gminy Krzysztof Glajcar poinformował, że odpowiedź na interpelacje zostanie 

udzielona radnym w statutowym terminie.  

Przewodniczący Rady Dariusz Orawiec zapytał radnego Kazimierza Wisełka, czy 

odpowiedź na interpelację, którą otrzymał jest zadowalająca. 

Radny Kazimierz Wisełka podziękował za odpowiedź; dodał: w 50% satysfakcjonuje mnie ta 

odpowiedź.  

Radny Bogusław Konecki zasugerował, aby odpowiedzi na interpelacje zostały również 

odczytywane na sesji. Radny dodał również, że mówimy tu z jednej strony o rozwadze w 

wydatkowaniu i poszukiwaniu środków, a z drugiej strony pojawiają się interpelacje na nowe 

zadania Gminy. Myślę, że w każdym sołectwie znalazły by się takie problemy. Zaapelowałbym 

do radnych aby się nad tym zastanowić. 

Zastępca przewodniczącego Rady Krzysztof Kohut odczytał odpowiedź na interpelację 

radnego Kazimierza Wisełka. 
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Ad.13. Informacje Przewodniczącego Rady Gminy i Wójta Gminy. 

Wójt Gminy Krzysztof Glajcar przekazał zebranym następujące informacje: 

− 9 stycznia br. odbył się w naszej Gminie 19 Finał Wielkiej Orkiestry Świątecznej 

Pomocy, odbył się koncert zorganizowany przez SP w Goleszowie oraz Gimnazjum, 

udało się zebrać kwotę 5565,57 zł. 

− Wójt spotkał się z przedstawicielami przedsiębiorców, którzy mają siedzibę 

w Celmie; toczyły się rozmowy na temat strategii rozwoju naszej Gminy. W lutym 

lub marcu odbędzie się spotkanie ze wszystkimi znaczącymi przedsiębiorcami naszej 

Gminy. 

− trwa liga sołectw w piłce siatkowej i piłce nożnej; 

− 25 stycznia na skoczni w Goleszowie odbyły się Międzynarodowe Młodzieżowe 

Zawody w skokach narciarskich, 

− Wójt poinformował zebranych, że od dnia 1 lutego br. funkcję Zastępcy Wójta 

obejmie Pan Tomasz Jaszowski.  

Kolejno przewodniczący Rady Dariusz Orawiec przekazał zebranym następujące 

informacje: 

− kolejna sesja odbędzie się 23 lutego 2011 r. (środa) godz. 15.00, 

− terminy posiedzeń Komisji stałych Rady Gminy od miesiąca lutego 2011 r. odbywać 

się będą w stałych terminach. W każdą ostatnią środę miesiąca odbywać się będzie 

sesja, co zostało już wcześniej ustalone. Natomiast posiedzenia komisji odbywać się 

będą: 

Ø Komisja Rozwoju Gospodarczego, Ochrony Środowiska i Rolnictwa:  środa – tydzień 

przed sesją, kolejno: 

Ø Komisja Rewizyjna: czwartek, 

Ø Komisja Edukacji, Kultury, Sportu i Ochrony Zdrowia: poniedziałek,  

Ø Komisja Finansów i Inwestycji: wtorek (dzień przed sesją). 

W dniu sesji Przewodniczący poszczególnych Komisji powinni podać pracownikowi 

biura Rady propozycje osób, które mają być zaproszone  na kolejne posiedzenie 

komisji. 

− do biura Rady wpłynęło pismo Okręgowej Komisji Egzaminacyjnej z Jaworzna, do 

1 marca należy podać przedstawicieli do obserwacji sprawdzianów: 5 kwietnia- 

egzamin w SP; 12,13,14 kwietnia- egzamin gimnazjalny. 
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Ad.14. Wolne wnioski. 

Radny Karol Sojka poinformował, że ul. Folwarczna w Bażanowicach została zniszczona 

przez samochody wykonawców nowej inwestycji w tamtym terenie. 

Radny Kazimierz Wisełka odniósł się do słów, które padły na dzisiejszej sesji: jeśli ktoś 

mówi, żeby nie robić tak jak jest napisane w statucie Gminy, to mi ręce opadają. Są określone 

procedury przewidziane w statucie i Radny ma prawo pisać interpelacje. Ja nie pisałem na 

interpelacji, że żądam i oczekuję. Ja pisałem, że proszę o udzielenie odpowiedzi. Albo ktoś nie 

rozumie, albo ktoś stracił czas jak tu siedział przez cztery lata. Dziękuję. 

Sołtys Goleszowa Równi Grażyna Foltyn- Skutek zapytała, czy sołtysi będą otrzymywać 

prasę: Wieści Rolnicze i Panoramę Goleszowską. 

Sołtys Dzięgielowa Werner Zając zapytał, czy sołectwa dostaną na czas środki (fundusz 

sołecki), aby zaplanować bieżące prace. 

Sołtys Godziszowa Krystyna Bujok dodała, że te środki powinna sobie już zaplanować 

nowa rada sołecka i nowy sołtys. 

Radny Kazimierz Wisełka zwrócił się do Pani sołtys Godziszowa: to jest wielka 

wyobraźnia, wielki szacunek. Dodał również, że ten problem jest przewidziany do 

rozpatrzenia na Komisji Finansów i Inwestycji w miesiącu marcu, po wyborach sołtysów i rad 

sołeckich. 

Sołtys Goleszowa Górnego Jan Poloczek poinformował, że trzeba coś zrobić z rowami 

melioracyjnymi, są zamulone a woda idzie drogą. Sołtys zwrócił również uwagę, aby 

remontując drogi wykonywać szersze pobocza. Zapytał również, czy jest możliwość, aby 

gmina odśnieżała 150 m prywatnej drogi do posesji. Woda spływająca z głównej drogi 

niszczy ją i właściciel prosił aby w zamian odśnieżano jego drogę do posesji. 

Wójt Gminy Krzysztof Glajcar odpowiedział, że nie ma prawnej możliwości aby gmina 

odśnieżała prywatne drogi. 

Radny Krzysztof Kohut zawnioskował, aby środki z funduszu sołeckiego były dzielone na 

poszczególne sołectwa. 

Wniosek radnego Krzysztofa Kohuta wywołał dyskusję na temat funduszu sołeckiego. 

Wójt Gminy Krzysztof Glajcar zaproponował, aby zaplanować spotkanie z sołtysami i 

przedyskutować szczegółowo tą sprawę. 

Radny Karol Lipowczan zaapelował do radnych powiatowych, aby zwrócić wykonawcom 

remontu drogi Kozakowickiej uwagę, aby poprawić zjazd w kierunku ul. Dominikańskiej z 

drogi dwupasmowej i wyjazd.  
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Radny Artur Więcław zwrócił się również do radnych powiatowych, aby zawnioskowali o 

wycięcie samosiejek przy drodze od Kamieńca do Lesznem Górnej. 

Radny Krzysztof Kohut dodał aby wyciąć również samosiejki przy ul. Przemysłowej w 

Goleszowie. 

Radny Leszek Szlauer zawnioskował, aby przy wycince drzew szczególnie w pasie drogi, 

sfrezować pozostały pień. Radny podał przykład, że przy ul. Grabowej na rozjeździe nie 

został usunięty pień i stanowi niebezpieczeństwo. 

 

Ad.14. Informacje i komunikaty. 

Radny Artur Więcław podzielił się informacją, że w ubiegłym tygodniu uczestniczył w 

spotkaniu Klubu przedsiębiorców w Zamku Przedsiębiorczości i Sztuki w Cieszynie. Było to 

spotkanie samorządowców z przedsiębiorcami. Radny przekazał na tym spotkaniu, iż nasza 

Gmina w listopadzie 2010 roku podjęła uchwałę w sprawie zwolnienia podatku od 

nieruchomości stanowiącą regionalną pomoc inwestycyjną. Zachęcił również potencjalnych 

przedsiębiorców, aby w naszej Gminie tworzono nowe inwestycje. 

Wójt Gminy Krzysztof Glajcar dodał, że na stronie naszego BIP-u są już umieszczone 

informacje dla przedsiębiorców w zakładce: Pomoc publiczna dla przedsiębiorców. 

 

Ad.15. Zakończenie IV sesji Rady Gminy w Goleszowie. 

Wobec wyczerpania punktów porządku obrad przewodniczący Rady Gminy Dariusz Orawiec 

o godz. 1750 zamknął sesję Rady Gminy słowami: „zamykam IV sesję Rady Gminy 

Goleszów”. 

 

 

Na tym protokół zakończono. 

 

Protokołowała: 

Podinspektor ds. obsługi Rady Gminy 

Magdalena Sikora- Poloczek 

 

 
 
 

 


